

วันนี้ (20 สิงหาคม 2569) ผศ. ดร.เศรษฐกุล โปร่งนุช หัวหน้าสาขาวิชาวิศวกรรมหุ่นยนต์ นำทีม Ultra Smooth นักศึกษาสาขาวิชาวิศวกรรมหุ่นยนต์ มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา เข้าฝึกซ้อมเตรียมความพร้อมในช่วงเช้า และเริ่มการแข่งขันทักษะระบบหุ่นยนต์ปัญญาประดิษฐ์ BRICS SKILLS COMPETITION THAILAND 2026 รอบแรก ในช่วงบ่าย ณ ห้องประชุมคชาธาร อาคารสิรินธร มหาวิทยาลัยเทคโนโลยีราชมงคลรัตนโกสินทร์ วิทยาเขต ศาลายา อำเภอพุทธมณฑล จังหวัดนครปฐม ระหว่างวันที่ 19-21 สิงหาคม 2569

Today, August 20, 2026, Assistant Professor Dr. Sethakarn Prongnuch, Head of the Robotics Engineering Program, led Team Ultra Smooth, a team of Robotics Engineering students from Suan Sunandha Rajabhat University, in a morning training session to prepare for the competition.

In the afternoon, the team competed in the first round of the BRICS Skills Competition Thailand 2026 in Artificial Intelligence and Robotics Systems.

The competition is being held from August 19–21, 2026, at the Kachathan Conference Room, Sirindhorn Building, Rajamangala University of Technology Rattanakosin, Salaya Campus, Phutthamonthon District, Nakhon Pathom Province.

宣素南塔皇家大学“Ultra Smooth”学生代表队参加BRICS SKILLS COMPETITION THAILAND 2026首轮比赛

2026年8月20日，宣素南塔皇家大学机器人工程专业负责人助理教授 Dr.Sethakarn Prongnuch带领机器人工程专业学生组成的“Ultra Smooth”代表队，于上午进行赛前训练与准备，并于下午正式参加BRICS SKILLS COMPETITION THAILAND 2026人工智能机器人系统技能竞赛首轮比赛。

本次比赛于2026年8月19日至21日在**纳空巴统府佛统县沙拉亚区拉达那哥欣皇家理工大学沙拉亚校区诗琳通大楼“卡差丹会议室”**举行。

此次参赛旨在提升学生在人工智能机器人系统领域的专业知识、实践技能及综合竞技能力，为学生积累国际技能竞赛经验，并进一步提升其适应未来产业发展需求的专业素养。